
 
 
 
 
 

 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  

 
 
Številka: 03213-0009/2016 
Datum: 14. 12. 2016 

 

Z A P I S N I K 
 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, ki je bila 7. decembra 2016. 
 
 
Seja je potekala v sejni sobi Občine Šmarje pri Jelšah, Aškerčev trg 12, Šmarje pri 
Jelšah. 
 
Sejo je vodil župan Občine Šmarje pri Jelšah Stanislav Šket. 
 
Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta (v nadaljevanju svetniki):  
 
Jožef ČAKŠ, Anita ČEBULAR, Tea DEVIN, Mimica KIDRIČ, Branka KOVAČIČ, Benja 
KRULEC VIDOVIČ, Gorazd MOČNIK, Franc NAMURŠ, Bogdan NUNČIČ, Zdenka ORAČ, 
Irena STEPIŠNIK PERDIH, Marinka STRAŠEK, Janko ŠKET, Maja ŠPES, Matjaž 
ŠTRUKLEC in Ivan ŽABERL. 
 
Opravičeno odsotni: Davorin VREČKO, Jože TRATENŠEK in David STUPICA. 
 
Na seji so bili prisotni še: 
 župan – Stanislav Šket; 
 občinska uprava: Simona Dobnik (direktorica občinske uprave), Mateja Pilko (vodja 

oddelka za finance in proračun), Damjan Boštjančič (vodja oddelka za družbene 
dejavnosti), Peter Planinšek (vodja oddelka za okolje in prostor), mag. Zinka Berk (vodja 
oddelka za gospodarstvo), mag. Anita Reich (višja svetovalka v Oddelku za okolje in 
prostor), Sergeja Javornik (koordinatorica za odnose z javnostmi) in Monja Artnak 
(administratorka v oddelku za splošne in pravne zadeve); 

 novinarji: Jože Strniša (Rogaške novice), Eva Popovič (Novi tednik), Snežana Prebil 
(Štajerski val); 

 Zlatka Pilko, koordinatorka projekta (prisotna pri 4. točki dnevnega reda);  
 mag. Bojan Pirš d.o.o. direktor OKP Rogaška Slatina d.o.o. in Marjeta Stefanovski, vodja 

finančne službe OKP Rogaška Slatina d.o.o. (prisotna pri 5. in 6. točki dnevnega reda); 
 Marko Razboršek, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva (prisoten pri 7. točki 

dnevnega reda).  
 
 
Seja se je pričela ob 16.00 uri ob navzočnosti 14 svetnikov. 
 
Župan je v uvodu vse prisotne lepo pozdravil.  
 
 

AD 1. 
 

PREDLOG ZAPISNIKA 13. REDNE IN 3. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
ŠMARJE PRI JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
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Župan je vprašal, če ima kdo od članov sveta pripombe na zapisnika. 
Ugotovljeno je bilo, da na zapisnika ni podanih pripomb, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrdi zapisnik 13. redne seje Občinskega 
sveta Občine Šmarje pri Jelšah z dne 24. 08. 2016 in zapisnik 3. dopisne seje 
Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah z dne 26. 09. 2016. 
 
Navzočnost se ni spremenila (14 svetnikov). 
ZA je glasovalo 14 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
S sklicem so svetniki prejeli predlog dnevnega reda 14. redne seje sveta Občine Šmarje pri 
Jelšah:  
 
1. Predlog zapisnika 13. redne in 3. dopisne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri 

Jelšah 
2. Poročilo o realizaciji sklepov 
3. Predlog Odloka o proračunu Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2017 – 1. obravnava 
4. Informacija o izvajanju in predlog za nadaljevanje projekta izgradnje oskrbovanih 

stanovanj v Šmarju pri Jelšah 
5. Predlog cene storitve na področju gospodarske javne službe – oskrba s pitno vodo 

od 01. 01. 2017 
6. Predlog cene storitve na področju gospodarske javne službe – odvajanja in 

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode od 01. 01. 2017 
7. Predlog Skupnega programa varnosti za Občine Rogaška Slatina, Rogatec, 

Podčetrtek, Šmarje pri Jelšah in Kozje 
8. Predlog Odloka spremembi območja naselja Pečica – 1. in 2. obravnava 
9. Predlog Odloka o imenovanju in spremembi območja ulic v naselju Šmarje pri 

Jelšah – 1. in 2. obravnava 
10. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi javnega zavoda 

Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah – 1. obravnava 
11. Predlog sklepa o podaljšanju stavbne pravice za začasni kontejnerski objekt za 

potrebe Upravne enote Šmarje pri Jelšah 
12. Predlog imenovanja članov v Svet Javnega zavoda za turizem, mladino in šport 

Šmarje pri Jelšah 
13. Predlog imenovanja člana v Svet Doma upokojencev Šmarje pri Jelšah 
14. Predlog imenovanja nadomestnega člana v Svet JZ Knjižnica Šmarje pri Jelšah 
15. Predlog imenovanja člana v Svet JZ Razvojna agencija Sotla 
16. Pobude in vprašanja 
17. Razno 
 
Pred sejo so svetniki prejeli še dodatno gradivo in sicer: 

- Obvestilo o začasnem financiranju potreb iz proračuna Občine Šmarje pri Jelšah za 
leto 2017 

- Poročilo strokovne komisije št. 014-0054/2016-14 z dne 06. 12. 2016 o odpiranju in 
pregledu prijav prispelih na javni razpis za izbiro koncesionarja za izvajanje lokalne 
gospodarske javne službe operaterja distribucijskega sistema zemeljskega plina v 
Občini Šmarje pri Jelšah 

 
Opravičeno odsotnim svetnikom je bilo dodatno gradivo posredovano po pošti.  
 
Župan je vprašal, če ima kdo od članov sveta morebitno pripombo v zvezi z dnevnim redom. 
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Mimica Kidrič je vprašala zakaj ni na dnevnem redu predlog sklepa o soglasju k imenovanju 
direktorja Zdravstvenega doma Šmarje pri Jelšah. 
 
Simona Dobnik, direktorica občinske uprave je pojasnila, da sta z županom želela občinski 
svet o tem obvestiti pod točko razno. V nadaljevanju je izpostavila sklepe, ki so jih že sprejeli 
občinski sveti občin ustanoviteljic. Sprejeli so sklep, da kandidatu ne podajo soglasja ter da 
je izveden razpis potrebno razveljaviti, svetu JZ Zdravstveni dom pa naložili, da nemudoma 
pristopi k izvedbi razpisa za direktorja. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja občine Šmarje pri Jelšah je sicer na svoji seji o tej točki razpravljala in zavzela 
stališče, enako kot ostali občinski sveti.  
 
Irena Stepišnik Perdih je predlagala, da župan odredi odmor po polovici točk dnevnega reda, 
kar določa tudi 38. člen Poslovnika občinskega sveta. 
 
Župan je predlagal, da bo po polovici točk dnevnega reda, na predlog svetnikov, predlagal 
odmor. 
 
Ugotovljeno je bilo, da na dnevni red ni podanih pripomb, zato je župan dal na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme predlog dnevnega reda 14. redne seje. 
 
Navzočnost se je spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Predlagani dnevni red je bil sprejet. 
 
 

AD 2. 
 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 
 

Župan je svetnike obvestil, da so vsi sklepi 13. redne in 3. dopisne seje realizirani in so 
navedeni v zapisniku seje občinskega sveta. 
 

 
AD 3. 

 

PREDLOG ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE ŠMARJE PRI JELŠAH ZA LETO 2017 – 1. 
OBRAVNAVA 

 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje.  
 
Župan je podal uvodno obrazložitev. 
 
Mateja Pilko, vodja oddelka za finance in proračun, je podala podrobno obrazložitev 
proračuna za leto 2017. Opisala je vsebino proračuna, bilanco prihodkov in odhodkov, 
obrazložitve in priloge. Izpostavila je investicijske projekte, ki se bodo začeli izvajati v letu 
2017.  
 
Damjan Boštjančič, vodja oddelka za družbene dejavnosti, je izpostavil, da smo od Eko 
sklada prejeli odločbo o dodelitvi pravice do nepovratne finančne spodbude v višini 
118.904,00 EUR za izgradnjo telovadnice Sv. Štefan in od Fundacije za šport pogodbo za 
sofinanciranje investicije Večnamenska športna površina Tinsko v višini 15.738,00 EUR. 
 
Župan je odprl splošno razpravo o proračunu za leto 2017. 
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Razpravljali so:  
 

 Irena Stepišnik Perdih je želela pojasnilo glede zadolževanja občine in pojasnilo 
glede projektov, ki so predvideni v letu 2017 in odvisni od prodaje premoženja. 
 
Pojasnilo sta podala župan in Mateja Pilko. 
 

 Jože Čakš je izpostavil dve pripombi in sicer: na sestanku pri županu je bil dogovor, 
da v letu 2017 financiranje muzeja baroka iz Oddelka za gospodarstvo preide pod 
Oddelek za družbene dejavnosti, saj gre za muzejsko dejavnost, ki je kulturna 
dejavnost; na sestanku so se pogovarjali tudi o planiranju stroškov v proračunu 2017 
za javno delo v muzeju baroka, kjer sredstev sedaj ni predvidenih, pri tem je opozoril 
na kadrovsko stisko, saj je v muzeju zaposlena le ena delavka, muzej pa je odprt tudi 
ob koncih tedna; opozoril je tudi na zelo nizko ceno 5 EUR/m2 za prodajo 
nezazidanih stavbnih zemljišč pri Jelšingradu. 
  
Župan je pojasnil, da glede prve pripombe ne bo težav, druga pripomba pa se bo 
proučila. 
 

 Maja Špes je želela pojasnilo glede zelo visoke proračunske postavke 19028 
Regresiranje prevozov učencev v višini 285 tisoč EUR. 
 
Damjan Boštjančič in župan sta podala pojasnilo.  
 

 Benja Krulec Vidovič je pohvalila dobro organizacijo šolskih prevozov. Izpostavila je 
postavko Investicije v parkirišča, avtobusna postajališča, prometno signalizacijo, kjer 
je v naslednjem letu predvidenih samo 20.000,00 EUR in predlagala, da se uvrsti 
zraven še avtobusno postajališče v Sp. Ponkvici. 
 
Župan je podal pojasnilo. 
 

 Ivan Žaberl je opozoril na zmanjšane postavke Investicije in investicijsko vzdrževanje 
lokalnih cest, kjer je v naslednjem letu predvidenih samo 180.000,00 EUR in 
postavke Urejanje pokopališč in pogrebna dejavnost, kjer je v naslednjem letu 
predvidenih samo 10.000,00 EUR ter predlagal, da se v letu 2018 postavke povečajo; 
izpostavil tudi transakcije iz državnega proračuna, kjer bi si želel večje prihodke. 
 
Župan je podal pojasnilo.  
 

 Janko Šket je izpostavil in podprl nekatere investicije kot so: obnova ceste Mestinje - 
Lemberg – Nova vas, obnova ceste Sp. Mestinje – Zibika, izgradnja telovadnice pri 
POŠ Sv. Štefan. Izpostavil je tudi izgradnjo bazena v Šmarju pri Jelšah. Menil je, da 
je potrebno še enkrat temeljito razmisliti kakšen bazen se bo zgradil, po pogovorih z 
občani, bi bilo potrebno razmisliti o klasičnem pokritem bazenu z ogrevanjem, ki bi 
omogočal aktivnosti tudi v zimskem času, omenil pa je še, da v Avstriji zapirajo 
naravne bazene. V razpravi je izpostavil tudi izgradnjo oskrbovanih stanovanj, kjer so 
v proračunu za leto 2017 namenjena visoka sredstva v višini 377.000,00 EUR. 
 

 Irena Stepišnik Perdih je izpostavila, da je v proračunu za leto 2017 planiranih samo 
25.000,00 EUR za obsežno obnovo župnijske cerkve Marijinega vnebovzetja v 
Šmarju pri Jelšah, ki je v zelo slabem stanju, medtem ko v letu 2016 za to ni bilo 
planiranih sredstev. 

 
Župan je podal pojasnilo. 
 

 Zdenka Orač je vprašala ali je v proračunu zajet tudi pločnik v Mestinju za otroke. 
           Župan je podal pojasnilo. 
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Po končani razpravi je župan svetnike seznanil, da je pisne pripombe možno vložiti do 30. 
decembra 2016 do 13. ure. 
 
Župan je dal na glasovanje 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah je opravil obravnavo o Odloku o 

proračunu Občine Šmarje pri Jelšah za leto 2017 v 1. obravnavi. 

 

2. Predlog proračuna za leto 2017 daje v javno obravnavo do 30. decembra 2016. 

Dostopen je na spletni strani in na sedežu Občine Šmarje pri Jelšah. 
Pisne pripombe je možno vložiti do 30. decembra 2016 do 13. ure. 

 

Navzočnost se je spremenila (16 svetnikov). 
ZA je glasovalo 16 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.   
 
Sklep je bil sprejet. 
 

 

AD 4. 
 

INFORMACIJA O IZVAJANJU IN PREDLOG ZA NADALJEVANJE PROJEKTA 
IZGRADNJA OSKRBOVANIH STANOVANJ V ŠMARJU PRI JELŠAH 

 

Seji se je pridružila Zlatka Pilko, koordinatorka projekta. 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Župan je podal uvodno obrazložitev. 
 
Zlatka Pilko, koordinatorka projekta, je podala informacijo o dosedanjih aktivnostih pri 
izvajanju projekta izgradnje oskrbovanih stanovanj ter predloge za nadaljevanje izvajanja 
projekta.  
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Jožef Čakš, Gorazd Močnik, Zdenka Orač, Irena Stepišnik Perdih, Bogdan 
Nunčič in Janko Šket. 
 
Jožef Čakš je v razpravi izpostavil, da je v tem načrtovanju potrebno obvezno ohraniti vsa 
parkirišča in še dodatna parkirišča za Kulturnim domom in predlagal, da se nazaj odkupi 
zemljišče pri Kulturnem domu, ki je bilo prodano Prahu. 
 
Gorazd Močnik je izpostavil stroške prestavitve potoka in predlagal varianto, da se potok 
zapre. 
 
Zdenka Orač je predlagala, da se v sklopu tega projekta uredi čim več manjših parkov, saj je 
to za starejše ljudi izrednega pomena. 
 
Irena Stepišnik Perdih je dejala, da je smiselno nadaljevati s projektom, izpostavila pa je zelo 
visoka sredstva namenjena za izvedbo projekta. 
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Bogdan Nunčič je opozoril, da ne bo čez dve leti nastal problem, ker bo za projekt 
porabljenega veliko denarja in bo zopet obrobje trpelo zato, da se bo zadeva speljala do 
konca.  
 
Janko Šket je menil, da je potrebno zadeve premakniti korak naprej, vendar opozoril, da bo 
potrebno izbrati takšen sistem izgradnje, da ne bodo druge sfere trpele na račun tega 
projekta. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah se je seznanil z informacijo o izvajanju in 

predlogom za nadaljevanje projekta izgradnje oskrbovanih stanovanj v Šmarju pri 

Jelšah. 

 

Izvajanje projekta izgradnje oskrbovanih stanovanj se nadaljuje z ureditvijo območja v 

skladu s sprejetim Občinskim podrobnim prostorskim načrtom, pridobitvijo projektne 

dokumentacije ter gradbenega dovoljenja za izgradnjo stanovanj. Sredstva v ta namen 

se zagotovijo v Proračunu za leto 2017. 

 
Navzočnost se je spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 5. 

 
PREDLOG CENE STORITVE NA PODROČJU GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE – 

OSKRBA S PITNO VODO OD 01. 01. 2017 
 
Seji sta se pridružila mag. Bojan Pirš, direktor OKP Rogaška Slatina d.o.o. in Marjeta 
Stefanovski, vodja finančne službe OKP Rogaška Slatina d.o.o. 
 
Župan je predlagal, da se 5. in 6. točka dnevnega reda obravnavata skupaj. 
 
Gradivo za to točko so svetniki po pošti. 
 
Župan je povedal, da je priloženo gradivo k obema točkama obravnaval odbor za komunalno 
dejavnost, urejanje prostora in varstvo okolja. Stališče odbora je priloženo. 
 
Peter Planinšek, vodja oddelka za okolje in prostor, je podal kratko obrazložitev. 
 
Mag. Bojan Pirš, direktor OKP Rogaška Slatina d.o.o. je predstavil predlog novih cen na 
področju gospodarske javne službe – oskrbe s pitno vodo ter odvajanja in čiščenja  
komunalnih in padavinskih voda. 
Posebej je izpostavil višino spremembe mesečne položnice pri povprečni 4-članski družini. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Marinka Strašek, Irena Stepišnik Perdih, Benja Krulec Vidovič, Maja Špes in 
Janko Šket. 
 
Marinka Strašek je pohvalila gradivo, ki ga je pripravilo OKP d.o.o. Rogaška Slatina in dejala, 
da so obrazložitve in izračuni zelo utemeljeni. 
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Irena Stepišnik Perdih je izpostavila, da so člani odbora za komunalno dejavnost, urejanje 
prostora in varstvo okolja na svoji seji obravnavali gradivo in priporočali, da OKP Rogaška 
Slatina v svojih gradivih v bodoče uporabijo ustreznejše in nazornejše prikazovanje podatkov 
(analize s primerljivimi občinami). Izpostavila je še dovoljenja za gnojne jame in predlagala, 
da se naredi seznam, kdo vse je oproščen plačila storitev praznjenja gnojnih jam. 
 
Benja Krulec Vidovič je vprašala kako je s tistimi gospodinjstvi, ki imajo greznice speljane 
direktno v potok in kdo to kontrolira. 
 
Ivan Žaberl je vprašal zakaj so takšne razlike med občinami pri omrežnini in kakšne so zdaj 
izgube vode z izgradnjo novega vodovoda v primerjavi s prej. 
 
Mag. Bojan Pirš je pojasnil, da je to različno, koliko je višina osnovnih sredstev in potem je iz 
tega izračunana amortizacija. Izgube vode so se zmanjšale, prej so bile 46 %, sedaj pa so 36 
%.  
 
Maja Špes je izpostavila precej visok znesek stroška odpisa neplačanih terjatev. Vprašala je, 
ali je narejeno vse, da bi se to poravnalo in ali to vpliva tudi na dvig cene. 
 
Mag. Bojan Pirš je pojasnil, da v OKP-ju naredijo vse, da bi se to poravnalo, od 
elektronskega vlaganja izvršb, do pošiljanja opominov, gre pa večinoma za manjše zneske. 
 
Janko Šket je menil, da se je v zadnjih letih na področju komunale naredil velik premik in 
predlagal, da je v bodoče potrebno na ustrezen način pozvati tiste uporabnike, ki niso v 
finančnih stiskah, pa kljub temu ne plačujejo položnic. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrjuje nove cene storitve na področju 

gospodarske javne službe – oskrba s pitno vodo v višini cene, kot je prikazana v 

Elaboratu za oblikovanje cene izvajanja storitev gospodarske javne službe oskrbe s 

pitno vodo v občinah Bistrica ob Sotli, Kozje, Podčetrtek, Poljčane, Rogaška Slatina, 

Rogatec, Slovenska Bistrica (del KS Laporje) in Šmarje pri Jelšah, ki ga je izdelalo 

javno podjetje OKP Rogaška Slatina d.o.o.. 

 

Potrdijo se naslednje cene obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 

pitno vodo:  

 

Cena omrežnine: 7,1196 EUR/DN< / = 20/mesec (brez DDV) 

 

Cena vodarine: 0,5874 EUR/m3 (brez DDV) 

 

Nove cene pričnejo veljati in se uporabljati s 1. 1. 2017.  

 

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
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AD 6. 
 

PREDLOG CENE STORITVE NA PODROČJU GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE – 
ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE IN PADAVINSKE ODPADNE VODE OD 

01.01.2017 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje, obravnavana pa je bila skupaj s 5. 
točko dnevnega reda. 
 
Župan je dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah potrjuje nove cene storitve na področju 

gospodarske javne službe – odvajanje in čiščenje komunalne in padavinske odpadne 

vode v višini  cene, kot je prikazana v Elaboratu oblikovanje cene izvajanja storitev 

gospodarske javne službe odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske vode v 

občinah Bistrica ob Sotli, Kozje, Podčetrtek, Rogaška Slatina, Rogatec in Šmarje pri 

Jelšah, ki ga je izdelalo javno podjetje OKP Rogaška Slatina d.o.o.. 

 

Potrdijo se naslednje cene obveznih občinskih gospodarskih javnih služb: 

  

1. Odvajanje komunalne odpadne vode:  

Cena omrežnine: 2,4000 EUR/DN< / = 20/mesec (brez DDV) 

Cena odvajanja:  0,1283 EUR/m3 (brez DDV) 

 

2. Odvajanje padavinske odpadne vode s streh: 

Cena omrežnine: 0,0835 EUR/m3 (brez DDV) 

Cena odvajanja: 0,0515 EUR/m3 (brez DDV) 

 

3. Storitve, povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami in malimi 

komunalnimi čistilnimi napravami:  

Cena omrežnine:                                        0,6201 EUR/DN< / =20/mesec (brez DDV) 

Cena povezana z greznicami oz. MKČN: 0,3472 EUR/m3 (brez DDV) 

 

4. Čiščenje komunalne odpadne vode: 

Cena omrežnine: 4,1008 EUR/DN< / =20/mesec (brez DDV) 

Cena čiščenja:      0,4026 EUR/m3 (brez DDV) 

 

5. Čiščenje padavinske odpadne vode s streh: 

Cena omrežnine: 0,0667 EUR/m3 (brez DDV) 

Cena odvajanja:   0,0847 EUR/m3 (brez DDV) 

 

   II. Nove cene pričnejo veljati in se uporabljati s 1. 1. 2017.  

 
Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
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AD 7. 
 

PREDLOG SKUPNEGA PROGRAMA VARNOSTI ZA OBMOČJE OBČINE ROGAŠKA 
SLATINA, ROGATEC, PODČETRTEK, ŠMARJE PRI JELŠAH IN KOZJE 

 
 
Seji se je pridružil Marko Razboršek, vodja Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin 
Rogaška Slatina, Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri Jelšah in Kozje. 
 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Župan je podal uvodno obrazložitev. 
 
Marko Razboršek je predstavil Skupni občinski program varnosti, ki ga je pripravil ob 
sodelovanju strokovnih služb. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Mimica Kidrič, Maja Špes, Marinka Strašek, Benja Krulec Vidovič, Irena 
Stepišnik Perdih in Janko Šket.  
 
Mimica Kidrič je vprašala zakaj ni zraven priključena še Občina Bistrica ob Sotli. 
 
Marko Razboršek je odgovoril, da je Občina Bistrica ob Sotli priključena redarstvu iz območja 
Krškega. 
 
Maja Špes je pohvalila izčrpno pripravljeno gradivo in vprašala, kje lahko občani v nujnih 
primerih dobijo inšpektorja v popoldanskih in večernih urah. 
 
Marko Razboršek je odgovoril, da v popoldanskem oz. večernem času fizično inšpektor ni 
dosegljiv, občani lahko takrat zadeve, ki so v pristojnosti inšpektorja posredujejo po 
elektronski pošti, vsi kontakti so objavljeni na spletnih straneh. Če gre za nujno zadevo, 
zaradi katere je potrebno takoj reagirati, se občani lahko obrnejo na policijsko postajo. 
 
Marinka Strašek je vprašala, kako tečejo zadeve v zvezi z varovanjem prijaviteljev. 
 
Marko Razboršek je odgovoril, da mora inšpektor na podlagi Zakona o inšpekcijskem 
nadzoru varovati tajnost prijavitelja. 
 
Benja Krulec Vidovič je izpostavila oranje bankin v asfalt v Spodnji Ponkvici proti Rakovcu. 
Vprašala je, ali je možno, da redar opravi ogled po celi vasi in kakšen je postopek.  
 
Marko Razboršek je odgovoril, da sta zaposlena le dva redarja in če je inšpektorat obveščen 
o takšni zadevi, lahko to preveri na kraju samem, upravljavec občinskih cest pa ima pravico 
tudi takšne nepravilnost ob cesti ali bankini sanirati. Izpostavil je, da lastnik njive za oranje ni 
odgovoren, ampak je za oranje odgovoren voznik traktorja, ki orje. 
 
Irena Stepišnik Perdih je vprašala, kdo je pristojen za nadzor nad polivanjem gnojnice po 
kmetijskih zemljiščih in za nepravilno parkiranje npr. preko dveh parkirnih mest.  
 
Marko Razboršek je odgovoril, da je za polivanje gnojnice pristojen državni kmetijski 
inšpektorat, namensko ali nenamensko po nesreči izlitje gnojnice iz cisterne po cesti pa je 
stvar medobčinskega inšpektorata in redarstva. Za nepravilno parkiranje je trenutno pristojna 
policija. 
 
Janko Šket je vprašal, na koga se naj obrnejo občani, ki na sprehodih srečajo spuščene pse. 
 
Marko Razboršek je odgovoril, da je za to pristojna policija in redarstvo. 
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Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme Skupni občinski program varnosti 

občin Rogaška Slatina, Rogatec, Podčetrtek, Šmarje pri Jelšah in Kozje.  

 

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 8. 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBI OBMOČJA NASELJA PEČICA – 1. IN 2. 
OBRAVNAVA 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Mag. Anita Reich, višja svetovalka v Oddelku za okolje in prostor, je podala obrazložitev. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

I. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah obravnava Odlok o spremembah  

      območja naselja  Pečica po skrajšanem postopku. 

 

II. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o spremembah območja  

      naselja Pečica. 

 

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče.  
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 9. 
 

PREDLOG ODLOKA O IMENOVANJU IN SPREMEMBI OBMOČJA ULIC V NASELJU 
ŠMARJE PRI JELŠAH – 1. IN 2. OBRAVNAVA 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Župan je podal uvodno obrazložitev. 
 
Mag. Anita Reich, višja svetovalka v Oddelku za okolje in prostor, je podala obrazložitev. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: Jožef Čakš, Mimica Kidrič, Irena Stepišnik Perdih in Maja Špes. 
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Jožef Čakš je opozoril na podobnost imena ulic Rožna ulica in Cvetlična ulica. Predlagal je, 
da se nova ulica imenuje Ulica na Poljano. 
 
Mimica Kidrič in Irena Stepišnik Perdih sta se pridružili predlogu Jožefa Čakša glede 
podobnosti ulic. 
 
Mag. Anita Reich je pojasnila, da območje Poljana predstavlja širše območje v katerem je 
več ulic kot so: Gallusova ulica, nova Cvetlična ulica itd. ter pojasnila, da je tudi Geodetska 
uprava predlagala ime, ki ni v povezavi s Poljano. Opozorila je, da so stanovalci nove ulice 
sprejeli odločitev, da se nova ulica imenuje Cvetlična ulica in če bi jo imenovali drugače bi 
bilo potrebno ponovno opraviti razgovore tako z Geodetsko upravo Šmarje pri Jelšah kot s 
stanovalci. 
 
Maja Špes je izpostavila, da ima dva sodelavca, ki stanujeta v novi ulici in se strinjata s 
Cvetlično ulico in dejansko čakata na odločitev občinskega sveta o poimenovanju ulice 
zaradi ureditve osebnih dokumentov.   
 
Po razpravi je župan dal najprej na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah obravnava Odlok o imenovanju in spremembi 

območja ulice v naselju Šmarje pri Jelšah po skrajšanem postopku. 

 

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 9 svetnikov. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
Po sprejetem prvem sklepu je župan dal še na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA:  
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o imenovanju in spremembi 

območja  ulice v  naselju Šmarje pri Jelšah. 

 
Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 10 svetnikov. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 10. 
 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 
JAVNEGA ZAVODA ZDRAVSTVENI DOM ŠMARJE PRI JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Simona Dobnik, direktorica občinske uprave, je podala obrazložitev. Izpostavila je, da je 
temeljni razlog, zakaj se je pristopilo k spremembam in dopolnitvam odloka o ustanovitvi JZ 
Zdravstvenega doma Šmarje pri Jelšah, sama organizacija zavoda. Opozorila je, da mora biti 
odlok sprejet v enaki vsebini na vseh občinskih svetih občin ustanoviteljic. 
 
Župan je odprl razpravo. 
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Razpravljala je Irena Stepišnik Perdih, izpostavila je 9. in 12. člen Odloka o ustanovitvi JZ 
Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah, ki določa sestavo sveta zavoda in imenovanje ter 
izobrazbo direktorja. Vprašala je, ali ni določeno koliko naj bi bilo predstavnikov zaposlenih v 
svetu zavoda ter predlagala, da se enakomerno zagotovi predstavnike ustanoviteljic oz. da 
se to razmerje med predstavniki ustanoviteljic in zaposlenimi uravnoteži. 
 
Simona Dobnik je pojasnila, da je določitev števila predstavnikov zaposlenih v svetu zavoda 
v pristojnosti občin ustanoviteljic.  
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet občine Šmarje pri Jelšah sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 

odloka o ustanovitvi JZ Zdravstveni dom Šmarje pri Jelšah v 1. obravnavi.   

 

Prouči se sprememba 9. in 12. člena veljavnega odloka.  

 
Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 11. 
 

PREDLOG SKLEPA O PODALJŠANJU STAVBNE PRAVICE ZA ZAČASNI 
KONTEJNERSKI OBJEKT ZA POTREBE UPRAVNE ENOTE ŠMARJE PRI JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Simona Dobnik, direktorica občinske uprave, je podala predlog sklepa za podaljšanje 
stavbne pravice Ministrstvu za javno upravo za dobo 1 leta do 31. 12. 2017. 
 
Župan je svetnike seznanil, da naj bi se Upravna enota Šmarje pri Jelšah po napovedih 
Ministrstva za javno upravo, v obnovljene prostore na Aškerčevem trgu 11 preselila v letu 
2017. Občina podaljšuje stavbno pravico za eno leto, po izteku pogodbe pa bodo morali 
nadomestni objekt odstraniti in zemljišče vzpostaviti v prvotno stanje. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Stavbna pravica, ki je bila podeljena s Pogodbo o ustanovitvi stavbne pravice št. 3111-

478-147/2009 Šmarje pri Jelšah/2010-261 z dne 19. 5. 2010 za dobo 5 let, podaljšana z 

dodatkom št. 1 k Pogodbi o ustanovitvi stavbne pravice z dne 14. 5. 2010 do konca leta 

2015 in podaljšana z dodatkom št. 2 Pogodbi o ustanovitvi stavbne pravice z dne 14. 

12. 2015 do 31. 12. 2016, se na podlagi utemeljene prošnje Ministrstva za javno upravo 

št. 351-10/2012-MPJU/438 z dne 03. 10. 2016, podaljša za dobo 1 leta do 31. 12. 2017. 

Občina podaljšuje stavbno pravico za eno leto proti plačilu odškodnine za 

obremenitev zemljišč s stavbno pravico za kontejnerski objekt za potrebe Upravne 

enote Šmarje pri Jelšah v višini enkratnega zneska 3.435,00 EUR na podlagi Poročila o 

ocenjeni vrednosti stavbne pravice iz leta 2010, ki ga je izdelala pooblaščena 

ocenjevalka vrednosti nepremičnin. 
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Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 12. 
 

PREDLOG IMENOVANJA ČLANOV V SVET JAVNEGA ZAVODA ZA TURIZEM, 
MLADINO IN ŠPORT ŠMARJE PRI JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije, ki ga je sprejela na seji, dne 29. 11. 2016. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
V razpravi je Irena Stepišnik Perdih vprašala, po kakšnih kriterijih je komisija izbirala 
kandidate med prispelimi predlogi in kako se je glasovalo o kandidatih. 
 
Branka Kovačič je pojasnila, da so v komisiji izključno iskali kandidate iz različnih področij, 
tudi iz področja občinske uprave. Izbrali so kandidate, ki poznajo delovanje zavodov in imajo 
izkušnje z delom v zavodih in jih potrdili z vsemi petimi glasovi, torej soglasno. 
 
Irena Stepišnik Perdih je poudarila, da bo glasovala PROTI predlogu sklepa. Menila je, da 
skupni kandidat predlagan s strani OO SDS Šmarje pri Jelšah in OO NSi Šmarje pri Jelšah, 
ki ni bil izbran, pozna delo s področja zavoda in bi v njem lahko tudi korektno in konstruktivno 
sodeloval.  
 
Janko Šket je dejal, da se pridružuje mnenju Irene Stepišnik Perdih, čeprav bo glasoval ZA 
predlog sklepa, ki ga je oblikovala KMMVI, menil pa je, da bo v bodoče potrebno razmisliti 
malo širše.  
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah imenuje v Svet Javnega zavoda za 

turizem, šport in mladino Šmarje pri Jelšah naslednje člane: 

 

- Anita Čebular, Polžanska Gorca 1, Šmarje pri Jelšah 

- Branka Kovačič, Grobelno 17a, Grobelno 

- Mateja Pilko, Oblakova ulica 6, Celje, kot predstavniki ustanoviteljice 

- Mitja Šket, Dvor 41d, Šmarje pri Jelšah 

- Katja Romih, Trubarjeva ulica 15, Šmarje pri Jelšah 

- Špela Rožman, Finžgarjeva ulica 13, Šmarje pri Jelšah, kot predstavniki 

društev. 

 

2. Mandat članov sveta traja štiri leta in prične teči z dnem konstitutivne seje.  

 

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 12 svetnikov. PROTI so glasovali 3 svetniki. 
 
Sklep je bil sprejet. 
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AD 13. 
 

PREDLOG IMENOVANJA ČLANA V SVET DOMA UPOKOJENCEV ŠMARJE PRI 
JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije, ki ga je sprejela na seji, dne 29. 11. 2016. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
V razpravi je Benja Krulec Vidovič vprašala, po kakšnih kriterijih je komisija izbrala kandidata 
med prispelimi predlogi. 
 
Marinka Strašek, članica KMVVI je pojasnila, da so v komisiji skušali strmeti k temu, da je 
izbran kandidat član občinskega sveta in bo lahko na seji občinskega sveta podal povratne 
informacije o dogajanju v tem zavodu.  
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 

1. Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah kot predstavnika lokalne skupnosti v 

Svet Doma upokojencev Šmarje pri Jelšah imenuje g. Ivana (Janka) Žaberla, 

stan. Grobelce 17, Sveti Štefan, za mandatno obdobje 2017 – 2021. 

 

2. Mandat nastopi imenovani z dnem konstitutivne seje Sveta Doma upokojencev 

Šmarje pri Jelšah in traja do izteka mandata Sveta. 

 

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 15 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 14. 
 

PREDLOG IMENOVANJA NADOMESTNEGA ČLANA V SVET JZ KNJIŽNICA ŠMARJE 
PRI JELŠAH 

 
Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije, ki ga je sprejela na seji, dne 29. 11. 2016. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
V razpravi je Irena Stepišnik Perdih vprašala, kaj je pretehtalo odločitev, da se je komisija  
odločila med obema predlaganima kandidatkama, članicama občinskega sveta, za predlog 
lokalnega odbora SMC Šmarje pri Jelšah. 
 
Branka Kovačič je pojasnila, da so se člani odločali tudi na podlagi tega, katera kandidatka 
še ni članica nobenega sveta zavoda. 
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Ivan Žaberl je izjavil, da OO SLS Šmarje pri Jelšah daje podporo kandidatki Mimici Kidrič, ker 
je bila vseskozi aktivna pri kulturnem društvu, direktorica radia, vodila veliko različnih 
kulturnih prireditev, dogodkov. 
 
Mimica Kidrič je izjavila, da bo podprla Majo Špes, glasovanja pa se bo vzdržala. 
 
Po razpravi je župan predlagal, da občinski svet najprej glasuje o predlogu, ki ga je podala 
KMMVI. Župan je dal na glasovanje 
 
PREDLOG SKLEPA: 

 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah kot predstavnico ustanoviteljice v Svet JZ 

Knjižnica Šmarje pri Jelšah imenuje go. Majo Špes, Finžgarjeva ulica 5, Šmarje pri 

Jelšah, za preostanek mandatnega obdobja 2013 – 2018. 

 

Mandat nastopi imenovana z dnem sprejema tega sklepa in traja do izteka mandata 

Sveta v mandatnem obdobju 2013 - 2018. 

 

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 7 svetnikov. PROTI je glasovalo 7 svetnikov. 1 svetnica ni glasovala. 
 
Predlog sklepa ni bil sprejet, ker je bilo razmerje glasovanja 7:7. 
 
Simona Dobnik, direktorica občinske uprave, je pojasnila, da se po poslovniku glasuje z 
dvigom rok, najprej o sklepu, ki ga je predlagala KMMVI, šele potem o predlogu, ki je bil 
predlagan na sami seji občinskega sveta. Odločajo samo opredeljeni glasovi (ZA ali PROTI).  
 
Župan je dal na glasovanje še drugi 
 
PREDLOG SKLEPA:  
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah kot predstavnico ustanoviteljice v Svet JZ 

Knjižnica Šmarje pri Jelšah imenuje go. Marijo (Mimico) Kidrič, Rožna ulica 4, Šmarje 

pri Jelšah, za preostanek mandatnega obdobja 2013 – 2018. 

 

Mandat nastopi imenovana z dnem sprejema tega sklepa in traja do izteka mandata 

Sveta v mandatnem obdobju 2013 - 2018. 

 

Navzočnost se ni spremenila (15 svetnikov). 
ZA je glasovalo 7 svetnikov. PROTI je glasovalo 5 svetnikov. 3 svetniki niso glasovali. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 15. 
 

PREDLOG IMENOVANJA ČLANA V SVET JZ RAZVOJNA AGENCIJA SOTLA 
 

Gradivo za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje. 
 
Branka Kovačič, predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
podala sklep komisije, ki ga je sprejela na seji, dne 29. 11. 2016. 
 
Župan je odprl razpravo. 
 
Razpravljal ni nihče, zato je župan dal na glasovanje 
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PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah kot predstavnico ustanoviteljice v Svet JZ 

Razvojne agencije Sotla imenuje go. Klavdijo Markuš, Tlake 19a, Rogatec, za 

mandatno obdobje 2017 – 2021. 

 

Mandat nastopi imenovana z dnem konstitutivne seje Sveta RA Sotla in traja do izteka 

mandata Sveta. 

 

Navzočnost se je spremenila (14 svetnikov). 
ZA je glasovalo 14 svetnikov. PROTI ni glasoval nihče. 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

AD 16. 
 

POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
Ustno pobudo in vprašanje so postavili: 
 

- svetnik Gorazd Močnik je: 
 

 izpostavil racionalizacijo delovnih mest na občini in vprašal kakšen je strošek  
    koordinatorke projekta Oskrbovana stanovanja;  
 izpostavil upravljavca pokopališča na Sladki Gori, ki je že pred leti dobil plačilo  
    za ciprese, vendar zadeva še ni zaključena  

 
           Župan je odgovoril, da bo pisni odgovor na oba vprašanja pripravljen do naslednje    
           seje občinskega sveta. 
 

- svetnik Bogdan Nunčič je predlagal, da bi naslednje leto, ko se bo pripravljal 
proračun svetniki prejeli gradivo teden dni prej. 

 
- svetnica Irena Stepišnik Perdih je vprašala:  
 

 v kateri fazi je občinski prostorski načrt in ali je možno podati še kakšno  
pobudo; 

 kakšni so stroški pošiljanja obsežnega gradiva za sejo občinskega sveta; 
    predlagala je, da se lahko osebno oglasi po gradivo, s prihrankom poštnine pa 
    se lahko pošljejo vabila tudi predsednikom občinskih odborov strank, kateri 
    niso člani občinskega sveta 

 
- svetnik Jožef Čakš je podal pobudo, da se v bodoče obsežno gradivo občinskega 

sveta svetnikom v Šmarju pri Jelšah dostavi osebno. 
 

 
AD 17. 

 

RAZNO 
 

Del gradiva za to točko so svetniki prejeli s sklicem seje: 
- poročilo Nadzornega odbora o opravljenem nadzoru Oddelka za gospodarstvo v letu 

2016 
- poročilo Nadzornega odbora o nadzoru Zaključnega računa proračuna občine Šmarje 

pri Jelšah za leto 2015 
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Del gradiva za to točko so svetniki prejeli na mize: 

- Obvestilo o začasnem financiranju potreb iz proračuna Občine Šmarje pri Jelšah za 
leto 2017 

- Poročilo strokovne komisije št. 014-0054/2016-14 z dne 06. 12. 2016 o odpiranju in 
pregledu prijav prispelih na javni razpis za izbiro koncesionarja za izvajanje lokalne 
gospodarske javne službe operaterja distribucijskega sistema zemeljskega plina v 
Občini Šmarje pri Jelšah 

 
Župan je predlagal, da bi praznično srečanje občinskega sveta bilo v četrtek, 22. 12. 2016, 
ob 17.00 uri v Šmarski vinski kleti v Skazovi hiši. 
 
Župan je svetnike seznanil, da je bila včeraj na Tinskem otvoritev večnamenske športne 
površine. 
 
Zdenka Orač je izpostavila pismo, ki je prišlo kot neke vrste pritožbe na delovanje 
Turističnega društva Šmarje pri Jelšah. Seznanila je svetnike s konflikti, ki jih imajo nekatera 
društva s predsednico Turističnega društva Šmarje pri Jelšah. Apelirala je na župana, da 
skliče sestanek z društvom in se o tem z njimi pogovori. 
 
Župan je povedal, da pisma do sedaj ni prejel in da ima vsako društvo upravni odbor, ki 
imenuje predsednika in nadzorni odbor.   
Jožef Čakš je dodal, da je bil včeraj sklican nujni sestanek Turističnega društva, udeležili so 
se ga samo trije in predlagali, da naj zadevo obravnava občni zbor društva po novem letu.   
 
Župan je svetnike seznanil, da v občini Šmarje pri Jelšah deluje približno 95 društev, 
nekatera tudi ne skličejo nobene seje. Izjavil je, da če društvo občini ne bo poslalo zapisnika 
od občnega zbora, dotacije ne bo prejelo.  
 
Ivan Žaberl se je zahvalil vsem, ki so se v soboto, 26. 11. 2016, udeležili druge ekskurzije 
članov občinskega sveta in zaposlenih v občinski upravi. Posebej se je zahvalil vsem, ki so 
na različne načine prispevali k uspešno izpeljani ekskurziji. Zahvali se je pridružil tudi župan. 
 
 
 
S tem je bil izčrpan dnevni red 14. redne seje Občinskega sveta občine Šmarje pri Jelšah in 
zato je župan ob 20.00 sejo končal. 
 
 
Zapisala                                                                 
Monja Artnak                                                           
                                                                                                                      Župan 
                                                                                                       Stanislav ŠKET 
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 OBČINA ŠMARJE PRI JELŠAH  

 OBČINSKI SVET  

 

Številka: 03213-0009/2016 
Datum: 22.12.2016 
 

Z A P I S N I K 
4. dopisne seje Občinskega sveta Občine Šmarje pri Jelšah, 

ki je potekala telefonsko 22. decembra 2016 med 10. in 11. uro. 
 
 
Dosegljivih je bilo vseh 19 članov občinskega sveta od 19: Jožef ČAKŠ, Anita ČEBULAR, Tea DEVIN, 
Mimica KIDRIČ, Branka KOVAČIČ, Benja KRULEC VIDOVIČ, Gorazd MOČNIK, Franc NAMURŠ, Bogdan 
NUNČIČ, Zdenka ORAČ, Marinka STRAŠEK, David STUPICA, Irena STEPIŠNIK PERDIH, Janko ŠKET, Maja 
ŠPES, Matjaž ŠTRUKLEC, Jože TRATENŠEK, Davorin VREČKO in Ivan ŽABERL.  
 
 
Gradivo za dopisno sejo so svetniki dobili po elektronski pošti. 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o ustanovitvi javnega zavoda za 

turizem, šport in mladino Šmarje pri Jelšah 

 
Občinski svetniki so bili o strinjanju s predlogom sklepa povprašani s strani občinske uprave po 
telefonu. Povpraševanje sta 22.12.2016 med 10. in 11. uro izvedli Simona Dobnik in Bojana Oset. 
 
Od 19 svetnikov je bilo dosegljivih vseh 19 svetnikov. 
 
Svetniki so brez pripomb in dodatnih predlogov podprli predlagan sklep iz dnevnega reda, iz česar 
sledi naslednji: 
 

SKLEP: 
 
Občinski svet Občine Šmarje pri Jelšah sprejme odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o 
ustanovitvi javnega zavoda za turizem, šport in mladino Šmarje pri Jelšah v 1. in 2. obravnavi. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 11.00. 
 
Zapisala                                                                 
Simona Dobnik                                                   
                                                                                                                        Župan 
                                                                                                                                       Stanislav ŠKET 

 


